



## **S&T macht's möglich!** ***S&T makes it possible!***

### **SAP-Lösung für „Just-in-Sequence“-Produktion (Consulting | SK)**

Die in der Slowakei gelegene Produktionsstätte von YAZAKI Europe Limited ist auf die Fertigung von Kabelbäumen im Automotive-Bereich spezialisiert. Produziert wird nach dem so genannten „Just-in-Sequence“-Prinzip, einem besonders anspruchsvollen Logistikkonzept, das eine produktionssequenzgerechte Just-in-Time-Lieferung vorsieht. S&T implementierte die auf dem SAP-Automotive-Standard basierende Yazaki-Unternehmenslösung, mit der das Unternehmen am Standort täglich rund 1.400 verschiedene, hochkomplexe Kabelbäume fertigt.

### **SAP solution for JIS (just-in-sequence) production (Consulting | SK)**

YAZAKI Europe Limited's production facility is located in Slovakia. It is specialized in the manufacturing of cable harnesses used in the automotive sector. This facility employs the JIS ("just-in-sequence") principle in its manufacturing operations. This special logistics concept foresees the just-in-time supplying of components enabling the maintaining of the sequence of production. S&T implemented Yazaki's corporate solution based on the SAP automotive standard permitting YAZAKI's facility to produce some 1,400 different, highly-complex cable harnesses a day.